
Svendborg d.12/3-15 

Referat af bestyrelsesmøde. 
 

 

Tilstedeværende : 

Karsten, Nadja, Dorthe, Tove og Uffe. 

 

Vi holdte i dag d. 12/3 bestyrelsesmøde her i afd. 11 Munkevænget. 

På dagsordnen gennemgik vi: 

 

Afd. samlede økonomi, som ser fornuftig ud. 

 

Henstilling af ting i opgang IKKE tilladt. Ting vil evt. blive fjernet og sat hos gårmænd med kort 

frist. Samt der vil komme advarsler. 

 

Plantning af hæk på det store areal er udsat af begrundede årsager. 

 

Legeplads ” 30.000” vedtaget til nye ting på legeplads herunder stangtennis. 

Aftaler med legeplads producenter undervejs. Samt aftale om udbedring af det gamle klatrestativ. 

 

Garageporte som bliver monteret med håndtag såvel inde og som ude, samt udbedret evt. skader 

ved opsætningen. 

 

En garage vil blive brugt til / lejes ud som knallert og lign. køretøjer. Til 25 kr. pr måned pr lejer 

som ønsker en sådan. Der vil i første omgang blive lavet 10 nøgler til den med et depositum på 

100kr pr stk. ved leje. 

 

Branddør i kælderen nr. 10 er under forhandling. ”Bliver i aluminium” 

 

Led lys i kælder bliver sat op, og vil spare en del penge på sigt. 

 

Vinduer i kælder er under forhandling. 

 

Aftaler med håndværkere med fast pris på forskellige ting for 4 år frem, med malerfirma, 

gulvafhøvling/lakering, Rengøring. 

 

Tømrer på licitation. 

 

Fraflytningsordning ”A” og ”B”, Vedligeholdelseskonto. 

 

Vedligeholdelse af lejligheder samt terrasser. 

 

Evt. vejfest: Leje/indkøb af partytelt, mv. 

 

Hunde på besøg ”IKKE tilladt” 

 

Malling af opgange ”rep. er nødvendigt”. 

 

Hoveddøre er lakeret samt elevatordøre malet. 

 

Med venlig Hilsen Bestyrelsen. 

 


